

General Characteristics

The MXL MM-160 is an omnidirectional lavalier microphone built for cell phones, tablets, and other portable media devices. The 6 ft. cable features a built-in headphone jack to allow playback from the mobile device without the need to unplug the microphone.

The MM-160 cable plugs into the 3.5mm (1/8") jack of your mobile device. Depending upon the recording app used, it should detect the external microphone automatically. If it does not, consult the app's instructions.

Microphone Cable

The MM-160 has a built in 6ft long 3.5mm TRRS cable with a built in splitter to a 3.5mm headphone jack. This will allow you to connect directly to a mobile phone or tablet and still be able to use the headphone output for monitoring and listening to playback of audio. Audio monitoring while recording is dependent upon the app used.

Care

Dust and foreign materials can degrade the performance of a microphone over time so always store the unit in a clean, moisture-free environment. Use a soft, dry cloth to clean the microphone as needed.

Warranty

MXL microphones are guaranteed against defects in material and workmanship for one year from date of purchase. Should you encounter any problem with this unit, promptly contact the store you purchased it from for assistance. The original dated sales receipt will be necessary for any warranty claim. Do not send any unit directly to us without prior authorization from our service department! Warranty coverage is limited to repair or replacement (at our option) of the microphone, and does not cover incidental damages due to the use of this unit, nor damage caused by accidental misuse of this product.

Specifications

Type	Electret Condenser Microphone	Dimensions	9.1mm Diameter x 14.3mm Height
Frequency Response	40-18000Hz	Weight	0.1lbs (45g)
Polar Pattern	Omni-directional	Accessories	Windscreen, mic clip, and carrying case
Cable Length	6ft (1.83m)	Sensitivity	-42dB±3dB (0dB=1V/Pa, @ 1kHz)



Caractéristiques Générales

Le MXL MM-160 est un microphone lavalier omnidirectionnel conçu pour les téléphones cellulaires, tablettes et autres appareils multimédias portables. Le câble de 1,83 m (6 pi) comporte une fiche jack pour écouteurs permettant d'effectuer la lecture à partir d'un appareil mobile sans devoir débrancher le microphone.

Le câble du MM-160 se branche dans la fiche jack de 3,5 mm (1/8 po) de votre appareil mobile. En fonction de l'application d'enregistrement utilisée, celui-ci doit détecter automatiquement le microphone externe. Si ce n'est pas le cas, consultez les instructions de l'application.

Câble du Microphone

Le MM-160 présente un câble TRRS 3,5 mm de 1,83 m (6 pi) de long intégré pourvu d'un répartiteur intégré vers une fiche jack de 3,5 mm pour écouteurs. Cela vous permet de vous connecter directement à un téléphone mobile ou une tablette et de pouvoir continuer à utiliser la sortie pour écouteurs pour suivre et écouter la lecture audio. La possibilité d'utiliser simultanément le suivi audio et l'enregistrement dépend de l'application utilisée.

Entretien

La poussière et des éléments étrangers peuvent altérer la performance du microphone au fil du temps, veuillez donc à toujours ranger l'unité dans un endroit propre et sec. Utilisez un chiffon doux et sec pour nettoyer le microphone, au besoin.

Garantie

Les microphones MXL sont garantis contre les défauts matériels et de fabrication pour une durée d'un an à compter de la date d'achat. Si vous avez un problème avec cette unité, communiquez rapidement avec le magasin où vous l'avez achetée pour obtenir de l'aide. Le reçu d'achat d'origine daté est requis pour toute demande de garantie. Ne nous envoyez aucune unité directement sans l'autorisation préalable de notre service de réparation! La couverture de la garantie est limitée à une réparation ou un remplacement (à notre discrétion) du microphone, et ne couvre pas les dommages accidentels résultant de l'utilisation de cette unité, ni les dommages résultant d'une mauvaise utilisation accidentelle de ce produit.

Spécifications

Type	Micro à condensateur électret	Dimensions	9,1 mm (diamètre) x 14,3 mm (hauteur)
Réponse en fréquence	40 à 18 000 Hz	Poids	45 g (0,1 lb)
Diagramme polaire	Omnidirectionnel	Accessoires	Bonnette pare-vent, pince de micro et étui de transport
Longueur de câble	1,83 m (6 pi)	Sensibilité	-42 dB $\pm$ 3 dB (0 dB = 1 V/Pa, à 1 kHz)

